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Medicinale cannabis teelt

Geachte leden van de commissie Bestuur,

In uw commissie vergadering van 2 maart is ingesproken door Mevrouw Kroes. Zij 
heeft de gemeenteraad gevraagd zich in te zetten voor de legalisering van thuisteelt 
van cannabis voor medicinale doeleinden. Zij heeft in dit kader gewezen op een 
aangenomen motie van de gemeenteraad van Hof van Twente die de aandacht van 
de Tweede Kamer en het kabinet wil vestigen op dit probleem. Zij vraagt de 
gemeenteraad van Haarlem zich daarbij aan te sluiten en de kwestie in Den Haag 
aan te kaarten. Ik heb u toegezegd dat ik u nader zou informeren over de feiten ten 
aanzien van de thuisteelt voor medisch gebruik.

Opiumwet
In de Aanwijzing Opiumwet is opgenomen dat een volwassene maximaal vijf 
planten mag kweken voor eigen gebruik. De Hoge Raad heeft zich twee keer 
uitgesproken over het telen. De Hoge Raad oordeelde dat de gedoogregels voor 
deze vijf planten bindend zijn voor het Openbaar Ministerie. Dit betekent dat 
burgers niet vervolgd mogen worden als er niet meer dan vijf planden gekweekt 
worden. De planten kunnen wel in beslag worden genomen. Dit betreft een 
strafrechtelijk traject.

De gedoogregels onderscheiden beroeps- of bedrijfsmatige teelt van teelt voor eigen 
(medisch)gebruik. In principe is de teelt van maximaal vijf planten voor eigen 
gebruik, maar dat kan anders liggen als blijkt dat deze vijf planten dermate 
professioneel worden gekweekt dat tóch wordt uitgegaan van beroepsmatige teelt, 
ook al geeft de kweker aan dat het voor eigen gebruik is.

Tilburg
Tijdens de commissie Bestuur werd ook benoemd dat in Tilburg een convenant zou 
zijn afgesloten om de teelt voor medicinaal gebruik mogelijk te maken onder een 
aantal voorwaarden. De burgemeester van Tilburg heeft echter in een brief aan de
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Patiëntengroep Medicinale Cannabisgebruikers (als bijlage bijgevoegd) aangegeven 
dat hij het telen van medicinale cannabis onder strikte voorwaarden zal toestaan. In 
de brief zijn 9 voorwaarden opgenomen. Deze brief betreft echter uitsluitend de 
eigen bevoegdheid van de burgemeester voor mogelijk bestuurlijke optreden bij het 
aantreffen van een vijftal planten. De burgemeester heeft geen convenant met 
gesloten met de woningbouwcoöperaties, het Openbaar Ministerie en de politie om 
niet op te treden. De burgemeester kan namelijk niet treden in de bevoegdheden van 
de politie, de woningbouwcoöperaties en het Openbaar Ministerie. Zij hebben hun 
eigen bevoegdheden en kaders waarbinnen zij optreden tegen hennepteelt. In dat 
kader kunnen er planten in beslag genomen worden en kan een 
woningbouwcoöperatie optreden.

Haarlemse situatie
In Haarlem wordt bestuursrechtelijk niet opgetreden tegen mensen die voor eigen 
gebruik vijf planten in huis hebben. In de beleidsregels is aangesloten bij de 
Aanwijzing Opiumwet van het Openbaar Ministerie dat vijf hennepplanten voor 
eigen gebruik wordt toegestaan.

De Haarlemse woningbouwcoöperaties Ymere en Elan Wonen hebben aangegeven 
dat zij de wetgeving volgen. Indien er echter sprake is van overlast of crimineel 
gebruik wordt opgetreden. Pré Wonen heeft in de huurovereenkomst opgenomen 
dat er geen hennepplanten in het gehuurde aanwezig mogen zijn.
Het Openbaar Ministerie heeft aangegeven geen afspraken te kunnen maken over 
het al dan niet optreden tegen de eigen kweek van maximaal vijf planten voor eigen 
gebruik. Zij zijn gehouden aan het volgen van de wet.

Op basis van mijn bevindingen kan ik u meedelen dat ik -daar waar het mijn eigen 
bestuursrechtelijke bevoegdheid betreft- niet zal optreden tegen de kweek van 
maximaal vijf hennepplanten voor eigen medicinaal gebruik. Ten aanzien van het 
OM, de politie en de woningbouwcoöperaties kan ik deze toezegging niet doen. 
Overigens zijn mij ook geen gevallen in Haarlem bekend waarbij door de 
politie/OM planten in beslag zijn genomen die duidelijk bestemd waren voor 
medicinale thuisteelt.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,


